



روح الاتحاد  
46 SPIRIT OF THE UNION  
اليوم الوطني NATIONAL DAY  
الإمارات العربية المتحدة UNITED ARAB EMIRATES



## مدرسة الوحدة الخاصة

### رسالة إلى أولياء الأمور لتقييم CAT4

السادة اولياء الامور الأعزاء،  
الاولوية الاساسية لحكومة الامارات العربية المتحدة هو ضمان جودة التعليم في جميع مدارس الدولة، كما هو موضح في الاهداف الاساسية لرؤية الامارات 2021 واهداف الاجنحة الوطنية. وتماشيا مع هذه الرؤية اوصت وزارة التربية والتعليم جميع مدارس الدولة بالمشاركة في التقييمات الدولية للعام الدراسي 2017-2018.  
سنقوم مدرستنا بالمشاركة في التقييمات الدولية-اختبار القدرة المعرفية (CAT 4) سيتم اختبار CAT4 لجميع الطلاب في الصف 3 و 4 و 6 و 8. الغاية من هذه الاختبارات هي تحديد القدرة المعرفية للطلاب وعليه لا يوجد اي ضرورة لأي مراجعه مسبقه من قبل الطالب. سيتم إرسال النتائج من CAT4 لحضرتكم ولولدكم/ابنتكم.

من الضروري أن يتقدم الطلبة لإجراء الاختبار وتعاونكم معنا في هذا الصدد مهم للغاية.

مع خالص التحيات

مديرة المدرسة  
عائشة عبد بطي





**Dear Parents,**

Ensuring quality education across all schools in the **United Arab Emirates** is a core priority for the **UAE government** as reflected in the main aims of Vision 2021 and the **National Agenda** targets. In line with this vision, the **Ministry of Education** has advised all schools in the UAE to participate in international assessments during the academic year 2017-18.

Our school will participate in international assessments - Cognitive Ability Testing (**CAT4**)

CAT4 Test will be taking place for all students in **Grade 3, 4, 6 and 8**. These tests are to access the cognitive ability of the students and so revision is not necessary. Results from the CAT4 will be sent to you and your child.

It is mandatory for your child to perform in the test and your cooperation in this regard is highly important.

Sincere regards,

**Aisha Eid Butti**  
School Director





November 26, 2017

Grade 8

	Group A	Group B
	22 Students – 8B1 14 Students – 8G1	21 Students – 8B2 14 Students – 8G2
Part 1	8:15am to 8:50am	11:00am to 11:40am
Part 2	8:50am to 9:40am	11:40am to 12:30pm
Break	9:40am to 10:00am	12:30pm to 1:00pm
Part 3	10:00am to 10:45am	1:00pm to 1:45pm

November 27, 2017

Grade 6

	Group A	Group B
	19 Students – 6B1 13 Students – 6G	21 Students – 6B2 13 Students – 6G
Part 1	8:15am to 8:50am	11:00am to 11:40am
Part 2	8:50am to 9:40am	11:40am to 12:30pm
Break	9:40am to 10:00am	12:30pm to 1:00pm
Part 3	10:00am to 10:45am	1:00pm to 1:45pm

December 5, 6 & 7

Grade 3 & 4

	Group A 7 Students 8:15 to 9:00	Group B 7 Students 9:15 to 10:00	Group C 7 Students 10:15 to 11:00
Tuesday 05/12/2017	Part 1	Part 1	Part 1
Wednesday 06/12/2017	Part 2	Part 2	Part 2
Thursday 07/12/2017	Part 3	Part 3	Part 3

Innovative education for a knowledge, pioneering, and global society.

تعليم ابتكاري لمجتمع معرفي ريادي عالمي